





### 三丰智能装备集团股份有限公司 SANFENG INTELLIGENT EQUIPMENT GROUP CO., LTD.

- 地 址(Add):湖北省黄石市黄金山工业新区鹏程大道98号 No. 98 in Hubei province Huangshi City Huang Jinshan industrial area of Pengcheng Avenue
- 电 话(Tel): +86-0714-6359152
- 传 真(Fax): +86-0714-6359152
- 邮 编(P.C): 435000
- 邮 箱(E-mail): sanfsal@cnsanf.com
- 网址(Web): www.cnsanf.com



INTELLIGENT PRODUCTION LINE AND INTELLIGENTLOGISTICS OVERALL SOLUTION PROVIDER



# 三丰智能装备集团股份有限公司 SANFENG INTELLIGENT EQUIPMENT GROUP CO., LTD.















从事汽车生产线的研发设计、制造安装调试及服务二十余年。

●提供各行业智能制造生产线及智能物流的系统解决方案。

●在上海市、武汉市设立了子公司与制造工厂,工厂合计占地700余亩。年营业收入超20亿元

●建有国家企业技术中心,国家工业设计中心,院士工作站,博士后科研工作站,湖北省重点

●集团现有员工1600余人,其中研发人员630余人。高级工程师51人,教授级高工16人。已

集团以卓越的自主研发能力与精湛的制造安装能力为为客户提供智能生产线、智能物流系

Engaged in research and development, design, manufacturing, installation, debugging, and technical

Provide system solutions for intelligent production lines and intelligent logistics in various industries.

The group has established "National Enterprise Technology Center", "National Industrial Design Center", "Academician Workstation", "Postdoctoral Research Workstation", and "Hubei Provincial Key Laboratory".

There are currently over 1600 employees, including more than 630 technical personnel.

There are 51 senior engineers, 16 professor level senior engineers, and 18 provincial-level experts.

More than 400 authorized patents have been obtained, including over 60 invention patents.

National high-tech enterprise with an annual sales revenue of nearly 2 billion yuan.

The first batch of intelligent manufacturing system solution suppliers from the Ministry of Industry and

We have established subsidiaries and production bases in Shanghai and Wuhan, with factories covering a

### 三丰智能旗下子公司(事业部)

Subsidiary (Business Unit) of Sanfeng Intelligent





▲黄石基地(一) Huangshi Base (1)



▲上海基地 Shanghai Base





▲武汉基地 Wuhan Base

### 主要从事各类智能输送装备的设计制造安装调试及总装生产线的总承包;是以机器人自动化为核心技术,

### 在国内最早从事智能输送成套装备研发设计、制造集成安装调试与技术服务于一体的国家高新技术企业。

Mainly engaged in the design, manufacturing, installation, commissioning, and general contracting of various intelligent conveying equipment and assembly production lines; It is a national high-tech enterprise that focuses on robot automation as its core technology and is one of the earliest in China to engage in the research and development, design, manufacturing, integration, installation, commissioning, and technical services of intelligent conveying equipment.





文字说明文字说明 WENZISHUOMING



# 集团直属自动化事业部

DIRECTLY AFFILIATED AUTOMATION Division of the group



文字说明文字说明 WENZISHUOMING





文字说明文字说明 WENZISHUOMING



文字说明文字说明
WENZISHUOMING







◀ 文字说明文字说明 WENZISHUOMING



文字说明文字说明WENZISHUOMING

### 上海鑫燕隆汽车装备制造有限公司 SHANGHAIXINVANLONGAUTOMOTIVE EQUIPMENT MANUFACTURING CO., LTD

主要从事各类智能焊接装备的设计制造安装调试及焊装生产线总承包;是以机器人智能夹具为核心技术,在全球汽车焊装领域居于头部的国家高新技术企业。

Mainly engaged in the design, manufacturing, installation, and commissioning of various intelligent welding equipment, as well as the general contracting of welding production lines; It is a national high-tech enterprise that is at the forefront of the global automotive welding field, with robot intelligent fixtures as its core technology.

做行业龙头 创民族品牌 08

主要从事智能立体仓储装备的设计制造安装调试及智能物流 系统总承包;是以机器人堆垛拆垛及智能WMS软件为核心技术, 产品已广泛应用于汽车、工程机械、军工、家电、食品饮料等行业的 国家高新技术及专精特新小巨人企业。

1.00	33% S	95% TO 10
1	满北三丰小松自动化仓储设备有限公司 自动化仓储物流系统工业设计中心	湖北三丰小松自动化仓储设备有限公司
	国家级工业设计中心 (2022-2025)	国家级专精特新"小巨人"企业
	中华人民共和国工业和信息部 二〇二一年	中华人民共和国工业和信息部 二〇二二年四月
	▲国家级工业设计中心	▲国家级专精特新"小巨人"企业

Mainly engaged in the design, manufacturing, installation, and commissioning of intelligent three-dimensional warehousing equipment, as well as general contracting of intelligent logistics systems; It is a national high-tech and specialized new small giant enterprise with robot stacking and unloading and intelligent WMS software as its core technology. Its products have been widely used in industries such as automobiles, engineering machinery, military, home appliances, food and beverage.



文字说明文字说明 WENZISHUOMING

> 文字说明文字说明 WENZISHUOMING



文字说明文字说明 WENZISHUOMING

## 黄石久丰智能机电有限公司 HUANGSHIJIUFENGINTELLIGENT ELECTROMECHANICAL CO., LTD

主要从事高低压成套设备和电气自动化设备研发设计、生产制造、安 装调试与技术服务于一体的国家高新技术企业。具有承装(修、试)电力设 施三级许可证资质,在国家电网成功备案。具有电力工程施工总承包叁级、 机电工程施工总承包叁级、输变电工程专业承包叁级、城市及道路照明工 程专业承包叁级资质。

A national high-tech enterprise mainly engaged in the research and development, design, production, installation, commissioning, and technical services of high and low voltage complete sets of equipment and electrical automation equipment. Having the third level license qualification for installing (repairing, testing) power facilities and successfully registered with the State Grid. Has the qualifications of Level 3 General Contracting for Power Engineering Construction, Level 3 General Contracting for Power Engineering Construction, Level 3 Professional Contracting for Power Transmission and Transformation Engineering, and Level 3 Professional Contracting for Urban and Road Lighting Engineering.





110kV变电站 <sup>110kV Substation</sup>

### 湖北三丰机器人有限公司 HUBEI SANFENG ROBOT CO., LTD

主要从事移动式工业机器人设计制造安装调试及各类工业机器 人生产线系统集成;是以非标机器人的研发设计、自动化控制、控制器 及软件为核心技术的国家高新技术企业,湖北省隐形冠军科技小巨人 企业、湖北省专精特新小巨人企业。

Mainly engaged in the design, manufacturing, installation, and debugging of mobile industrial robots, as well as the integration of various industrial robot production line systems; It is a national high-tech enterprise that focuses on the research and development, design, automation control, controller, and software of non-standard robots. It is also a hidden champion technology small giant enterprise in Hubei Province and a specialized and innovative small giant enterprise in Hubei Province.



湖北省制造业单项冠军示范企业

(2022年-2024年)

企业名称:湖北三半机器人有限公司 主营产品:新型全向多举升装配式移动机器人









▲ 武汉青菱大厦立体车库 Wuhan Qingling Building Stereoscopic Garage



黄石磁湖东路立体停车库 Huangshi Cihu East Road Stereoscopic Parking Lot

珠海智汇西九立体停车库 Zhuhai Zhihui West Nine Stereoscopic Parking Lot





Province.

# 湖北三丰智能装备有限公司 HUBEI SANFENG INTELLIGENT EQUIPMENT CO., LTD

专注于智能停车设备研发设计、制造安装与服务的国家高新技术企 业。是湖北省信息化与工业化融合试点示范企业。

A national high-tech enterprise dedicated to the research and development, design, manufacturing, installation, and service of intelligent parking equipment. It is a pilot demonstration enterprise for the integration of informatization and industrialization in Hubei

		由化人	民共和国	副本	
		特种设备 duction License	生产许可 e of Special Eq public of Chir	uipment	
单位名称: 湖北三半智能装备有限公司					
住 所: 黄石市金山大道 398号					
制造地址:					
经审查,	获准	E山经济技术开发 从事以下特种设备	生产活动:		
許可 <b>月</b>		许可子项目	许可参数	备注 3年7年5月1日日日(11日日	
光重筑被制造( 答理, 後邊)	0.000	机械式件非业务		2.0	
			(.		
发证机关:	湖北省	百市场监督管理局	(		
		(市场监察管理局 年 7月 17日	(	3021年7月18日	

### 慧昇半导体(湖北)有限公司 HUISHENG SEMICONDUCTOR (HUBEI) CO., LTD

为响应国家经济战略,提高半导体供应链的国产化,特与台商合 资成立慧异半导体公司。主要产品有气瓶柜、气体阀箱及气体阀盘等。 除采用广泛应用于电子行业的进口材料和元件外,也与国内技术及产 品领先的半导体供应商合作,共同开发气体及化学品供应系统的相关 材料及设备。

In response to the national economic strategy and to improve the localization of the semiconductor supply chain, we have jointly established Huiyi Semiconductor Company with Taiwanese businessmen. The main products include gas cylinder cabinets, gas valve boxes, and gas valve discs. In addition to using imported materials and components widely used in the electronics industry, we also collaborate with leading semiconductor suppliers in China to jointly develop materials and equipment for gas and chemical supply systems.







### 湖北鼎誉工程有限公司(武汉博至盛建设有限公司) HUBEIDINGYUENGINEERINGCO., LTD. (WUHAN BOZHISHENG CONSTRUCTION CO., LTD.)

主要从事建设工程施工,建筑劳务分包,园林绿化工程施工,土石方工程施工,水污染治理,机械设备租赁, 工程管理服务,工程造价咨询业务,劳务服务(不含劳务派遣)。具有建筑工程施工总承包贰级和市政公用工程总 承包贰级资质。

Mainly engaged in construction engineering construction, construction labor subcontracting, landscaping engineering construction, earthwork engineering construction, water pollution control, mechanical equipment leasing, engineering management services, engineering cost consulting services, and labor services (excluding labor dispatch). Having the qualifications of second level general contracting for construction projects and second level general contracting for municipal public works.







# 湖北三扬石化有限公司 HUBEISANYANGPETROCHEMICALCO., LTD

主要从事成品油销售、配送运输业务的运销一体化,加油站、加气站的运营,分布式(屋顶)光伏电站系统工程总承包。拥有四座加油站:三扬石化河口加油站(河口镇);三扬石化中山加油站(开发区钟山大道);三扬石化中新加油站(开发区大棋路);三扬石化木兰加油站(铁山区铁东线)。

Mainly engaged in integrated transportation of refined oil sales and distribution, operation of gas stations and refueling stations, and general contracting of distributed (rooftop) photovoltaic power station system engineering. Having four gas stations: Sanyang Petrochemical Hekou Gas Station (Hekou Town); Sanyang Petrochemical Zhongshan Gas Station (Zhongshan Avenue, Development Zone); Sanyang Petrochemical Zhongxin Gas Station (Daqi Road Development Zone); Sanyang Petrochemical Mulan Gas Station (Tiedong Line, Tieshan District).









GM

上海通用汽车 SHANGHAI GM

















Ford



























